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verslag 

MAR van 09/12/2019 

 

Aanwezigheidslijst: 

MAR-lid aanwezig verontschuldigd afwezig copy 

Steven Mertens x    

Christine Vicari   x  

Daniël Janssens x    

Hendrik Trappeniers   x  

Ann Everaert  x   

Bart Aubroeck x    

Hans Roskams x    

Aurora De Marrez  x   

Sabrina De Donder x    

Ruth De Munnynck  x   

Xavier Hion x    

Sofie Lapière  x   

Theo Moysons x    

Willem Van Craenenbroeck   x  

Inge Hauspie x    

Kristien Goeminne x    

René De Becker x    

Jan Aerts  x   

Henk Cuypers x    

 

AGENDAPUNTEN : 

 Goedkeuring vorig verslag 

 Beleidsplan Ruimte provincie Vlaams-Brabant 

 Reactie op reactie op advies MAR beleidsplan  

 Milieudienst: duurzaamheidsambtenaar 

 varia 
 
Goedkeuring vorig verslag 
Er waren geen opmerkingen dus is het verslag goedgekeurd. 
 
Milieudienst: duurzaamheidsambtenaar 
Examens zijn geweest en Sabrina De Donder is geselecteerd. Zij start vanaf 1 maart 2020 (4/5 
functie). Te bekijken op de volgende MAR wat dit betekent naar de werking van de 
MAR/bestuursfunctie. 
 
Beleidsplan Ruimte provincie Vlaams-Brabant 
Met de opmaak van het Beleidsplan Ruimte Vlaams-Brabant wil de provincie de hoofdlijnen voor het 
ruimtelijk beleid binnen de provincie opnieuw uitzetten. Het Provinciaal Beleidsplan Ruimte Vlaams-
Brabant moet het bestaande en nog geldende Ruimtelijk Structuurplan Vlaams-Brabant vervangen. 

 

MILIEUADVIESRAAD 

KORTENBERG 
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De conceptnota is de eerste formele stap om te komen tot een goedgekeurd Beleidsplan Ruimte. 
De milieueffecten moeten ook in kaart gebracht worden door de opmaak van een 
milieueffectenrapport (Plan-MER). In de kennisgevingsnota staat hoe de deskundigen de 
milieueffecten gaan onderzoeken en dit vormt een bijlage bij de conceptnota. 
Alle documenten zijn raadpleegbaar via https://www.vlaamsbrabant.be/wonen-milieu/wonen-en-
ruimtelijke-ordening/structuurplan-uitvoeringsplannen/beleidsplan-ruimte-vlaams-brabant/index.jsp  
Het openbaar onderzoek loopt van 1 december 2019 tot en met 14 februari 2020.  
 
De MAR gaat geen advies opmaken. Je kan als burger reageren of een individueel advies uitbrengen. 
De gemeente volgt dit ook van nabij op. 
 
Reactie op Reactie van advies MAR op beleidsnota 2020-2025 
Steven geeft aan dat de MAR niet enkel teleurgesteld is in de vaagheid van de beleidsnota, maar ook 
in de vaagheid van de reactie. De voorzitter wordt in zijn analyse bijgetreden door verschillende 
leden van de vergadering. De reactie van het college is zeker geen voorbeeld van burgerparticipatie, 
integendeel. De MAR is daarom ontgoocheld en heeft sterk de indruk dat het bestuur de adviesraad 
niet au sérieux neemt. Aangezien de MAR-leden de moeite en tijd namen om een uitgebreid en 
gefundeerd advies voor te bereiden en dit op korte tijd, hadden we gehoopt om in het antwoord van 
de gemeente concretere informatie terug te vinden. De gemeente geeft aan burgerparticipatie hoog 
in het vaandel te dragen maar dit blijkt jammer genoeg geenszins uit dit antwoord. 
Bovendien is in de reactie van het bestuur is geen argumentatie opgenomen waarom de punten A, 
B,C en D niet weerhouden zijn. 

 Punt A uitkijkplatform Den Tomme: komt woensdag 11 december op college, maar is niet 
weerhouden in de beleidsnota. Dit is rare manier van werken. Wat hierna? Komt de vraag 
dan terug naar de MAR? Volgens Kristien was de biodiversiteitstoren als alternatief 
uitgevoerd. Volgens Inge heeft de MAR er vorige legislatuur niks mee gedaan. Bovendien 
komt er veel meer bij kijken dan louter het bouwen van een uitkijkplatform zodat het college 
zich hier eerst over moet uitspreken. Bart geeft aan dat dit item opgenomen was in het 
memorandum en dat op de MAR van 9 september was afgesproken dat hij een 
projectvoorstel zou uitwerken. Dit is niet kunnen gebeuren vanwege het voorbereiden van 
een advies op de beleidsnota.  

 Punt B BTW 6%: Gemeente wil inzetten op handhaving RO i.p.v. aan te dringen bij hogere 
overheid. Het ene staat het andere toch niet in de weg. Gaat de gemeente effectief 
handhaven? 

 Punt C: Gemeente gaat eerst woonbehoeftestudie doen om nood in kaart te brengen en daar 
zullen tiny houses en zorgwonen in vervat zitten. Er komt geen apart beleid daaromtrent, 
maar kleine, kwaliteitsvolle woningen zullen zeker deel uitmaken van woonbehoeftestudie. 

 Punt D statiegeld op blikjes: Gemeente wil hier zelf verder op blijven inzetten i.p.v. aan te 
dringen bij hogere overheid. Het ene staat het andere toch niet in de weg. Vraag Steven: 
hebben lege blikjes een waarde? Theo: ja, zie o.a. in VS. Steven: gaat gemeente hierop 
handhaven, want handhaving en mensen beboeten werkt (cfr. buitenlandse voorbeelden). 
Hoeveel GAS-boetes zijn voor zwerfvuil en sigarettenpeuken al uitgeschreven? Kristien: je 
moet op heterdaad betrappen. Inge: Kortenberg telt 2 gemeenschapswachten voor de hele 
gemeente, deze mensen dienen hierop ook toe te zien maar hebben daarnaast nog heel wat 
andere taken. Steven: ik begrijp niet dat er nog nooit voor blikjes of sigarettenpeuken een 
GAS-boete is uitgeschreven. Theo: waarom niet toch enkele mensen beboeten als een 
signaal. Dit zal vervolgens snel de ronde doen. 

 Everzwijnenplan: niet weerhouden. René: het is aan de WBE Vaart en Molenbeek om 
hiervoor initiatief te nemen. Er is nog geen melding van everzwijnen. Steven: zitten in 0-

https://www.vlaamsbrabant.be/wonen-milieu/wonen-en-ruimtelijke-ordening/structuurplan-uitvoeringsplannen/beleidsplan-ruimte-vlaams-brabant/index.jsp
https://www.vlaamsbrabant.be/wonen-milieu/wonen-en-ruimtelijke-ordening/structuurplan-uitvoeringsplannen/beleidsplan-ruimte-vlaams-brabant/index.jsp
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tolerantie zone. Theo: wat gaat men doen bij abnormale wildschade? Hoe gaat gemeente 
zich hierop voorbereiden? Inge: jacht is in eerste instantie bevoegdheid van ANB. Zet je er 
iets over in Zoeklicht, dan hebben mensen gegarandeerd everzwijnen gespot. Theo: Kan 
gemeente contact opnemen om aanpalende gemeenten om te informeren naar hun 
plannen? 

 
Varia 

 Daniël: de Heerbaan op de Tomme is in zeer slechte staat. De Vloedgrachtstraat is tevens in 
slechte staat. Steven: dit valt buiten de MAR. Inge: zal dit overmaken aan de juiste collega’s. 

 Henk: fijn stofmetingen. De vraag is gesteld aan Minister van Leefmilieu in Vlaams Parlement 
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/commissievergaderingen/1346684/verslag/1
347496. VMM zou opdracht krijgen, maar toestellen kosten zeer veel geld. Hoeveel tijdelijke 
en permanente toestellen? Optie: zomer 2020 gelinkt aan sluiting van 25R n.a.v. onderhoud. 
 

 
Volgende vergadering: Maandag 20 januari 2020 om 19.00u. 
 
Agenda volgende vergadering: 

 Goedkeuring verslag vorige MAR 

 Nieuwjaarsreceptie 

 Vastleggen vergaderdata 2020 

 Functie van secretaris 

 Standpunt college m.b.t. uitkijkplatform Den Tomme 

 varia 
 
Bijlagen:  
 
Handhavingscijfers van Mooimakers.be (bron: Xavier Hion) 
 
** Handhavingsweek in cijfers 
------------------------------------------------------------ 
 
Meer dan 1500 handhavers deden mee. 
Beveiligingscamera's zorgden voor meer dan 100 betrappingen 
98 organisaties registreerden zich officieel als deelnemer. 
1244 aanmaningen, 840 GAS-pv’s en 280 gewone PV’s werden genoteerd. 
 

https://www.vlaamsparlement.be/commissies/commissievergaderingen/1346684/verslag/1347496
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/commissievergaderingen/1346684/verslag/1347496

